
 
 
 
 
 
 
 
 

Folketingets Udvalg for Landdistrikter og Øer 

Folketingets Udvalg for Landdistrikter og Øer har d. 23.11.2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 30 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lennart Damsbo-Andersen (S). 

Spørgsmål nr. 30: 

”Hvordan kan en kommune beslutte ikke at nedsætte taksterne for godstransport, når 

det er politisk besluttet, at de skal nedsættes jf. svar på ULØ alm. del - spørgsmål 4?” 

Svar: 

Det fremgår af besvarelsen af ULØ alm. del. spm. 4, at Social- og Indenrigsministeriet 

har været i kontakt med både Holbæk Kommune og det private færgeselskab om de 

startvanskeligheder, der har været for godsordningen på færgefarten til og fra Orø, for 

så vidt angår det private færgeselskab, som sejler mellem Orø og Hammer Bakke. 

 

Som opfølgning på besvarelsen af ULØ alm. del. spm. 4 kan det oplyses, at godstak-

sterne nu er nedsat på den pågældende rute. 
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